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L Stdmmans tippnande

Foreningens ordf6rande Jonny Thour oppnade stemman som ansigs vara behorigen utlyst.

2 Val av mtitesordfiirande, miitessekreterare och justerare/rtistrHknare

Till mdtesordf6rande valdes Jonny Thour.

Till motessekreterare valdes Viwi Hasselrot.

Till justerare/rostrdknare valdes Nelly Jakobsson och Bjorn Strihle.

3 BestHmmande av tid och plats ftir protokolljustering

Protokollet kommer att skickas per mejl tilljusterarna senast den 28 november. P6skrift senast 4

december, och diirefter kommer protokollen att sdttas upp pe omr6dets tre anslagstavlor. Det
kommer dven att finnas tillgdngligt fdr nedladdning p6 vir webbplats www.sodernas.se.

4 Faststdllande av dagordning

Dagord ningen faststd lldes.

5 Faststdllande av rtistl6ngd

Noterades 27 ndwarande rostberittigade medlemmar samt 5 fullmakter, sammanlagt 32 roster

Bilog a : N ti rva rol ista/ rostl ti n g d

6 Behandling av verksamhetsberdttelse for 2O2O

Verksam hetsberiittelsen godkd ndes och lades till handlinga rna.

7 Ftiredragning av revisorernas berdttelse

Revisor Tore Baars ldste upp revisorernas berittelse vilken lades till handlingarna

8 Faststdllande av resultat- och balansrdkning

Resultat- och balansrdkningen faststiilldes och lades till handlingarna

9 Friga om ansvarsfrihet ftir styrelsen

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet for det gSngna verksamhetsiret
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10 Inkomna motioner och aktuella Srenden

Motion 1: Andring av hastighetsbestimmelse ftir vira vdgar frin 30 km/tim tilt 25 km/tim

Motion 2: Onskan om farthinder mellan Siiderndsvigen 9 och 11

Motion 3: Skaffa ljusskyltar som visar hastigheten eller sdnka fartgrinsen til! 20 km/tim

Stdmman konstaterade att det gemensamma temat for alla tre motionerna var problemet med
alltfdr hdga hastigheter pi vira vdgar, och den otrygghet det medfor for minga av de boende.
Sdrskilt drabbade dr familjer med relativt smi barn ddr det finns en oro att det ska hdnda en
olycka om ndgot av barnen springer ut pi vdgen ndr det kommer ett fordon i h6g hastighet.

Ddrpi fdljde en kortare diskussion, med upprdkning av de olika Stgdrder som prcivats utan
framg6ng under 6rens lopp: Bland annat tjocka fdrgmarkeringar som 6stadkommer vibrationer
ndr man kdr 6ver dem i alltfdr h6g hastighet, blompottor som placerats pi drabbade strdckor,
extra skyltar som stdllts fram pi strategiska punkter och f<irs6k med flyttbara farthinder.

Det konstaterades ocksi att minga av dessa forsok till fartbegrdnsning inom kort blev utsatta
for vandalisering.

Det pipekades att det inte iir mojligt att sdnka fartgrdnsen till 20-25 km/timme inom v6rt
omr6de om foreningen ska fi det 6rliga statsbidraget for vdgunderhdll. Alternativet med
digitala hastighetsdisplayer som i realtid visar kOrd hastighet kom ocksi upp som ett forslag.

En medlem pipekade att dikena numera iir i diligt skick och att det 5r nodvdndigt att forst se

over och 6tgdrda dessa innan man utfdr vdgunderhill. Det gdller att fi bort vattnet frin vdgarna
i f<irsta hand.

lnom en relativt snar framtid, kanske redan under 2022,finns det framskridna planer pd att
utfora ett relativt omfattande underhill av vdgarna. I samband med detta arbete skulle man
l6ta ligga ett antalfartgupp med korta mellanrum, ca 60-70 meter, p6 de strdckor som drvdrst
drabbade. Det korta avst6ndet mellan guppen gdr att hastigheten blir konstant. Guppen ska

vara mjuka att k6ra over om man hiller rdtt hastighet.

Stdmman beslutade att ge kommande styrelse i uppdrag att Aterkomma med ett forslag pi vilka
strdckor som behdver beliiggas med fartgupp, och vad kostnaden skulle bli.

LI Styrelsens fiirslag ftir verksamhetsplan ftir 2O2L

Styrelsen presenterade verksamhetsplanen fbr 2021. Den innehSller inga stora itgdrder och det
mesta dr redan genomfort. Verksamhetsplanen godkdndes av stdmman.
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L2 Styrelsens arvoden 2021,

Styrelsens arvoden beslOts vara ofcirdndrade. Arvodena avser verksamhetsiret 2021.

Principer f6r arvoden till styrelse, bdtansvarig och revisorer
Sedan 2O'J.4 har Sodernds Vdgfdrening ett ersdttningssystem med fasta och rorliga arvoden.

Fast 6rsarvode pd 2000 kr utgdr till ledamoter som har ett ansvarsomr6dex, b6tansvarig och
revisorer. Ordforanden f6r 5000 kr,

Den som deltar i styrelsemoten ersdtts med 100 kr per mote.

Allt arbete man utfor for foreningens riikning, inkl tjdnstgoring p6 stdddagar, ersetts med 150

kr/tim. Dock forviintas de som uppbdr fast 6rsarvode att arbeta inom sitt ansvarsomrdde upp till
L2 timmar/6r utan timpenning.

Styrelsen har allts6 ingen reducering av avgift f6r stdddagar, istdllet utg6r timersdttning.

* AnsvarsomrSden: GA:1VAG, GA:1SKOG samt GA:1STRAND, GA:4 VATTEN och GA:5 BAT;

kass6r och sekretera re.

13 FaststHllande av budget tor 2O2L

Budgete n faststii I ldes en I igt styrelse ns forslag.

L4 Fastst6llande av debiteringslHngd tor 2O2l
Debiteringsld ngden faststd lldes.

Det pipekades att andelstalet som ligger till grund for 6rsavgiften bestdms av hur fastigheten
anvdnds, inte av dgarens folkbokforingsadress.

15 Val av styrelseledamtiter ftir tvi 5r

Tomas Beckeman, Bjorn Strihle, Martin Hjertstrand och Hans Rhodin nyvaldes som ledamoter
pA tvi 6r. (dvs till ordinarie stdmma 2023)

16 Val av styrelseordfiirande bland valda ledamtiter
Tomas Beckeman valdes till ordforande pi 1 6r. (dvs till ordinarie stdmma 2022)

L7 Val av styrelsesuppleanter frir ett 6r

Nelly Jakobsson omvaldes till suppleant frir ett 6r. Anna Persson och David Sundblad nyvaldes
till suppleanter p6 ett 6r. (dvs till ordinarie stimma 2022)

18 Val av revisorer

Daniel Rock valdes for tvi 6r. (dvs till ordinarie stdmma 2023) Tom Arnbom valdes fdr ett 5r
(dvs till ordinarie stdmma 2022)
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19 Val av revisorssuppleanter frir ett ir
Per Mdller och Ramon Sanchez-Lovy valdes till revisorssuppleanter for ett 6r. (dvs till ordinarie
stdmma 2022)

20 Val av valberedning ftir ett 6r
Till valberedning valdes Marejke Wahlberg (sammankallande) samt Susanne Norgren och Hans
Wallentin.

2L Ovriga frigor
Det diskuterades vilka regler som gdller for avverkning av tred p6 foreningens mark. Numera
finns ett stycke i verksamhetsberdttelsen under GA:1 VAG som klargor detta. Aven fyllning av
pooler med brunnsvatten ar strangt forbjudet, inte bara i foreningen utom i hela Vdrmdo
kommun.

En medlem pitalade att hemsidan inte iir uppdaterad. Styrelsen dr medveten om detta och
planerar att gora om den frSn grunden.

22 Mtitets avslutande

Motesordforanden avslutade m6tet och tackade alla ndrvarande. Avg6ende styrelseledamoter
avtackades med blommor.

Motesordforande Motessekreterare

Lt/r/',-
Vivvi Hasse

Justerare

Jonny Thour

J uste ra re

Nelly Jakobsso"n ff*W


